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Nyhedsbrev

Udgivet af EDR Århus Afdelingen

Referat fra OZ2EDR’s Generalforsamling den 19. juni 2021

Tilstede: 12 medlemmer

1. Valg af dirigent.

OZ7SMJ Michael valgtes til dirigent. Han takkede for valget og bekendtgjorde at
generalforsamlingen var lovligt indvarslet på mail den 13. maj 2021.
Herefter blev ordet givet til formanden OZ1KKH Erik.

2. Formandens beretning:

Foreningen i skyggen af en pandemi
Året 2020 har været et meget usædvanligt år – desværre til den negative side. I starten af året hørte
man om en Corona-virus der hærgede i Asien og som man mente var startet på et marked Wuhan i
Kina. I Danmark forventede man ikke at risikoen for at det kom hertil var særlig stor. Det skulle dog
vise sig at være anderledes. I slutningen af februar fik vi det første konstaterede tilfælde hos en
medarbejder hos TV2 i København. Efterhånden som flere kom hjem fra skiferie i Østrig steg
antallet af smittede. Så slog den store hammer ned den 11 marts hvor statsminister Mette
Frederiksen lukkede hele Danmark ned – skolebørn blev sendt hjem, alle forretninger på nær
fødevareforretninger lukkede, arbejdspladser både offentlige og private skulle sende alle
medarbejdere på hjemmearbejde med mindre de varetog vitale arbejdsopgaver.

For OZ2EDR betød det aflysning af fysiske møder og adskillige udsættelser af generalforsamling,
der normalt skulle finde sted i midten af april. Det var så håbet, at vi kunne gennemføre den i
forbindelse med en forventet deltagelse i 50 MHz test den 20/21. juni, men det blev forpurret af
IARU der lukkede for multi-operatør deltagere i tester for resten af 2020. Samtidig havde kommunen
udstedt forbud mod at benytte spejderhytten i Skjoldhøj så vi heller ikke kunne mødes i juni. Da vi
normalt holder lukket i juli så var det forhåbningen at vi kunne starte op i august.

Juli 2021 Nr. 3.1
OZ2EDR 68. Årgang
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Det lykkedes så at få gang i de fysiske møder i august så vi kunne planlægge HF Fieldday og endelig
mødes igen, hvilket fortsatte frem til og med den 22. oktober 2020 hvor vi igen besluttede at lukke,
da der nu var krav om at bære mundbind.  I mellemtiden havde vi held til at afvikle vores
generalforsamling den 8. oktober, hvor vi fik lov til at bruge det store lokale ovenpå i spejderhytten
og der var 11 medlemmer, der mødte op. Vi fik også afviklet HF Fieldday i Herskind den første
weekend i september, men vi var kun 4 deltagere, men alligevel var vi nogenlunde tilfredse med
resultatet.

Da vi nu for anden gang var afskåret fra fysiske møder besluttede vi at prøve virtuelle møder. I
første omgang foregik det på VHF (145.562,5 MHz) men det afskar jo dem der boede uden for
Aarhus. I slutningen af november testede OZ2BKK og OZ1KKH muligheden for Video-møder og
valget faldt i første omgang på Zoom, der kunne hentes gratis. Det var dog nødvendigt at splitte
mødet op så der blev startet på VHF og efter et stykke tid skifte til Video. Nu kunne udenbys
medlemmer pludselig deltage.

I starten af 2021 havde Zoom ændret vilkårene så gratis møder kun kunne vare 40 minutter, så efter
2 måneder med dette besluttede vi at skifte til Google-Meet som var et nyt tiltag. Her var der ingen
tidsbegrænsning hvilket derfor udviklede sig til at møderne strakte sig fra 19:30 – 19:45 på VHF og
fra 19:45 – 21:15 på Video. Samtidig betød det også, at der opstod spontane præsentationer af
diverse ting som hver i sær sad og arbejdede med eller havde fundet på internettet. Og de udenbys
medlemmer kunne nu deltage i de ugentlige møder i det omfang de havde tid. Desværre er der nogle
få medlemmer der ikke havde mulighed for at være med på Video men kun på VHF, så derfor har vi
den opstart det første kvarter så de også kan være med. Det har været en god oplevelse med de
virtuelle møder i disse specielle tider.

Foreningen og det offentlige
I starten af 2021 fik vi brev fra Nordea at vi som forening skulle have et CVR-nr (Central
Virksomheds Register) for at adskille foreningen fra mit private arrangement med banken. Hvis de
ikke modtog vores CVR-nr inden for 3 uger kunne det medføre, at de var nødt til at begrænse
adgangen til Nordeas produkter og services.
Det er jo en udløber at hvidvask-tiltagene som de påfører selv små foreninger som vores med en
masse bureaukrati. Jeg måtte så i gang med at få oprettet et CVR-nr hos Erhvervsstyrelsen på
www.virk.dk. Det var nu ikke så nemt at finde ud af at finde den rette virksomhedsform, så det endte
med at jeg kontaktede dem på telefon og fik den nødvendige hjælp til at få os oprettet som frivillig
forening. Så var det i hus og jeg skulle så blot orientere Nordea om vores CVR-nr.
Så kom de afledte effekter af det at have et CVR-nr.

 NemId for virksomheder
 Digital postkasse (E-boks)
 NemKonto

Det første gav lidt benspænd idet jeg fik en aktiveringsmail fra Nets DanID om var med en digital
signatur og jeg kunne ikke åbne den i mit mailprogram (Windows Live Mail 2011) som ikke er
understøttet af digitale signaturer. Det lykkedes dog at komme bagind til teksten så jeg kunne følge
vejledningen. Der går jo nogle dage fra man opretter NemId Medarbejder signatur til at man kan
afslutte oprettelsen, da man får tilsendt sit nøglekort og først derefter kan afslutte oprettelsen.
Oprettelse af digital postkasse i E-Boks gik så rimelig nemt. Så var det blot sidste skridt med at få
oprettet vores konto i Nordea som NemKonto hvor jeg underskrev en aftale om dette. Det kan få
betydning når vi skal have bonus udbetalt fra Tryg hvor de plejer at sende brev om at de mangler
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vores CVR-nr som vi jo hidtil ikke har haft. Bonus vil så blive indsat på vores NemKonto som vi
heller ikke har haft tidligere. Så nu må vi se hvordan det forløber til efteråret.
Sidste benspænd fra Nordea var at vi i forbindelse med at udfylde virksomhedsoplysning skal
bestyrelsesmedlemmer legitimeres over for banken. Hvis jeg selv skulle udfylde oplysningerne ville
det kræve at jeg havde CPR-nr på bestyrelsesmedlemmerne, og det har jeg ikke, da jeg ikke ønsker
at have disse personfølsomme data (i forhold til GDPR). Det er dog muligt for den enkelte selv at gå
ind på bankens hjemmeside og legitimere sig online. Ud over dette skulle vedtægter og sidste
generalforsamlings referat også uploades. Det lykkedes til sidst at få klaret sagen.

Fremtiden
Hvordan tegner fremtiden så efter Corona-krisen ?
Vore aktiviteter i form at de 2 events vi hidtil har haft ser ud til at kunne gennemføres i takt med at
Corona-situationen bedres og da vi er mange der er fuldt vaccineret, så hjælper det jo også - 50
MHz test skal vi i gang med efter generalforsamlingen som vi har valgt at gennemføre her om
lørdagen før testen og HF Fieldday i september ser vi også frem til at kunne gennemføre, men håbet
er, at vi får flere til at deltage, da det er et større arbejde med udstyr m.v der skal stables på benene.
Vi vil jo gerne vise, at OZ2EDR er aktiv.
Hvordan vore møder fremover skal foregå stiller spørgsmålet om vi skal fortsætte med en
kombination af fysiske møder og virtuelle møder f.eks med et månedligt fysisk møde og øvrige som
virtuelle møder da de har vist sig at være inspirerende og informative med de spontane
præsentationer som medlemmerne nemt kan vise på video-møderne.

Jeg håber, at foreningen kan leve videre og fortsat give inspiration til vores dejlige hobby !

På foreningens vegne
Herskind den 19-06-2021
OZ1KKH - Erik Nielsen (formand)
Spørgsmål:

OZ6OQ Knud: Hvad betaler vi i gebyr hos Nordea?
OZ1KKH Erik: 1000 kr / år. En undersøgelse har vist, at det stort set er det samme i alle banker.

OZ1IKU Martin: Stilles der specielle krav til revision, nu vi har et CVR nr?
OZ1KKH Erik: Nej, ikke så vidt jeg ved.

Beretningen blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen med applaus.

3. Beretning fra udvalgsformænd:

Contest-udvalg v/ OZ1ISY Søren:

IARU forbød Multi-operatør deltagelse i 6-meter testen i 2020. OZ1KKH Erik foreslog at han
kunne køre den fra sin hjemme-QTH med OZ2EDR som call. Det var en god ide, så vi kunne lufte
kaldesignalet på den måde. Forholdende var rimelig gode og resultatet blev følgende:
59 Qsoer, total point 88.529, ODX 2151 km, 45 Loc felter, 20 DXCC lande.
Det betød plads som nr 143 ud af 383 deltagere, hvilket må siges at være godkendt!!!

Der var desværre en del afbud til årets HF-Fiedday, så vi var en lille flok bestående af OZ1ISY,
OZ1KKH, OZ2BKK og OZ9AED der bemandede stationerne og kødgryderne. Vi havde kun 1
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campingvogn til rådighed, så der kunne kun køres med 2 stationer (bånd) af gangen. 2BKK kørte
primært FT4 og FT8, 1ISY kørte SSB og CW og 1KKH sled stemmen op på SSB. 9AED havde
ansvar for forplejningen og generatoren, hvilke må siges at være de 2 vigtigste tin på en Fieldday!!

Forholdende var fornuftige og selv om det ikke blev til meget søvn, hyggede vi os. Der var nogle
udfordringer med 40m, da den ikke havde sin egen campingvogn som sædvanligt. Det var
besværligt at skifte operatørplads og vi måtte endvidere konstatere at den ikke kunne sende over
7.100 Mhz. Det er desværre der hvor tingene sker, når der køres Phone Contest, så det var CW der
trak læsset i stedet.

Vi endte med en acceptabel 4. plads ud af 9 deltagende afdelinger, men satser på at komme stærkt
igen i år. Sæt X i kalenderen den 4/5. september, vi har brug for alle mand uanset hvor skrap mand
er til at køre radio. Der er plads til alle – vi er der for hyggens skyld.

Teknik-udvalg v/ OZ1LQO Søren:

Grundet Corona, har det desværre ikke været muligt at afholde Teknik-aftener / foredrag siden
sidste generalforsamling. Vi håber at kunne starte op igen efter sommerferien, men vi mangler
stadig af få afklaret vores lokale-situation. Vi er ved at undersøge mulighederne her i Spejderhytten
i Herskind. Kender du et egnet (billigt) lokale, så kontakt endelig bestyrelsen.
Der er indkommet en masse spændende emner til Teknik-aftener, dem glæder vi os til at komme i
dybden med.

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for 2020:

OZ1KKH fremlagde det reviderede regnskab der var udsendt i forbindelse med seneste X-QTC og
endvidere runddelt til forsamlingen. Han knyttede nogle kommentarer til nogle af posterne:

 Grundet manglende klubaftener, er kantine indtægt faldet med 50 %.
 X-QTC er uden udgift, da det nu kun udsendes på mail
 Udgift til EDR for QSL-central og OZ er væk.
 Vi har ingen abonnementer på udenlandske blade længere
 Den aflyste 6-meter test sparede os for 1000kr
 Det lave deltagerantal til HF-Fieldday sparede os for 775 kr
 Nordea gebyr er steget til 1000kr

Vi endte desværre på et underskud på ca 1000kr. Kassebeholdning er ca 55.000 kr og aktiver
andrager i alt ca 90.000 kr .
Regnskabet er gennemgået og godkendt via mail, grundet Corona situationen.

Spørgsmål:
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OZ1IKU Martin: Hvad har vi af værdi (instrumenter/inventar)? Findes der en inventar-liste og kan
medlemmerne låne instrumenter?
OZ1KKH Erik: Klubben ejer bla FT726, TS850, IC7400, Stabiloc. Jeg vil rundsende en
inventarliste snarest. Medlemmer kan sagtens låne instrumenter.

OZ6OQ Knud: Afskriver vi vores instrumenter/inventar?
OZ1KKH Erik: Ja, men ikke årligt. Vi vil gerne forsøge at bibeholde en forholdsvis høj værdi, af
forsikringsmæssige årsager. Jeg kigger på en evt afskrivning i nærmeste fremtid.

Regnskabet blev herefter godkendt af forsamlingen enstemmigt.

5. Fremlæggelse af budget for det kommende år, herunder fastlæggelse af kontigent for 2022:

OZ1KKH fremlagde budgettet, der viste et underskud på 2100kr. Det kan ikke være anderledes, så
længe vi ikke er flere medlemmer til at give kontingent indtægter.
Han vurderede at det ikke gav mening med en kontingentforhøjelse.

Spørgsmål:

OZ7SMJ Michael: Kan det passe at der kun er 2 der har pensionist-medlemskab?
OZ1KKH Erik: Man skal selv gøre opmærksom på, at man er blevet pensionist. Hvis undlader det,
kan man på den måde støtte OZ2EDR med en ekstra 100kr-seddel.

Budgettet blev godkendt af forsamlingen.

6. Indkomne forslag:

Ingen indkomne forslag i år.

7. Valg til bestyrelsen:

Følgende blev valgt:
Kasserer: OZ1KKH Erik (genvalg)
Bestyrelsesmedlem: OZ1LQO Søren (genvalg)
1. suppleant: OZ1IKU Martin
2. suppleant: OZ6OQ Knud
Alle valgt med applaus.

8. Valg af revisorer og suppleanter:

Revisor: OZ7SMJ Michael (valgt for 2 år)
1. revisor suppleant: OZ7KTA Knud
2. revisor suppleant: Vacant
De blev ligeledes valgt med applaus.
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9. Eventuelt:

OZ1KKH Erik ønskede input omkring den fremtidige møde-aktivitet:
OZ7SMJ Michael: Vores virtuelle møde på Google Meet bør bibeholdes og ”de sidste” medlemmer
(pt OZ1CLT, OZ9AED og OZ1LSK) skal have assistance så de kan komme til at deltage.
OZ1ISY Søren: Afdelingen har indkøbt USB-kamera m/ indbygget mikrofon, det kan lånes. Hvis
der er IT-tekniske problemer, så kontakt bestyrelsen. Så skal vi nok yde den nødvendige support.
OZ1IKU Martin: Jeg synes at 1-2 møder om måneden er fint.
OZ1ISY Søren: Jeg foreslår 2 virtuelle møder på Google Meet og 2 fysiske møder pr måned.

OZ7KTA Knud luftede muligheden for at ”leje” et foredragslokale i en anden forening, som han er
medlem af. Han undersøger mulighederne og giver besked til bestyrelsen.

OZ1CLT Ib: Hvad betaler vi i ”husleje” hos Skjoldhøj Spejderne?
OZ1KKH Erik: 1000 kr årligt, der betales som 10 stk støttemedlemskaber á 100kr

Dirigenten takkede herefter for det store fremmøde og især den gode ro og orden. Han erklærede
herefter Generalforsamlingen for værende afsluttet.

Referent: OZ1ISY Søren

Region 1 – 50 MHz Contest 2021
OZ2EDR plejer jo at deltage i Region 1’s 50 MHz contest, men på grund af corona situation var vi
spændte på, om vi i år igen fik mulighed for at være med. Sidste år måtte vi jo undlade at deltage
som multi-operatør station, da det af IARU var blevet suspenderet for 2020.
Heldigvis kunne vi igen være med så planen var at vi slog aktiviteten sammen med afholdelse af den
udsatte generalforsamling i spejderhytten i Herskind som vi havde reserveret i weekenden 19/20 juni
2021. Det viste sig at være en god beslutning, da der til begge aktiviteter var et betydeligt større
fremmøde end tidligere. Lørdag var vi 9 deltagere til spisning men 2 havde på forhånd sagt at de kun
deltog lørdag, så søndag var vi nede på 7 deltagere, hvilket stadig er fint.
Hvordan gik testen så ? – Reglerne var ændret så contesten var en CW-SSB-only, så ingen FT8/FT4
i år. Det er blevet henvist til nogle separate MGM-test i april måned. (Machine-Generated-Mode).
OZ2BKK havde ellers brugt tid på at få opsætningen af radio og PC til at fungere men da vi fik læst
reglerne, måtte han jo så nøjes med at benytte CW og SSB i forbindelse med opsætningen af
N1MM+ som vi anvender til testen.
Vejret var jo fint lørdag og det var forholdene på 50 MHz tilsyneladende også så i løbet af lørdag fik
vi kørt 83 QSO’er. Sidste kontakt lørdag er kørt til midnat (22:00 UTC). Første kontakt søndag
morgen er kl. 05:52 UTC altså lige før kl. 8 DST. Vi var dog lukket ned et par timer på grund af
risiko for torden, da et kraftigt regnvejr satte ind omkring kl. 10 og varede til efter kl. 12. Heldigvis
blev det ikke til så meget torden i Herskind, men jeg så i nyhederne at lynet tilsyneladende var slået
ned i et strømskab til Letbanen i Lystrup, så den holdt stille. Sidst kontakt i loggen søndag var kl.
13:22 UTC da der kun var gengangere tilbage. Der blev kørt i alt 132 QSO’er med 78 locatorer og
25 lande. Længste distance var til Portugal – CT1DIZ i IM58KP med 2.405 km. I alt blev det til
201.775 km (point) og et gennemsnit på 1.528,6 km pr QSO.
Selv om vi var 7-9 deltagere var det tilsyneladende kun 3 aktive operatører (OZ1IKU, OZ1KKH og
OZ2BKK) i hvert fald ifølge loggen. Det skal så siges at OZ1ISY deltog i All Asia DX contest på
CW samtidig fra lokalet ved siden af hvor vi kørte 6m, så det skortede ikke på radio-aktivitet.
Desuden var der gang i måling af antenner m.v. samt læsning af radio-magasiner.
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Forplejningen var det sædvanlige med Culotte/cuvette og pølser med kartofler og salat. OZ1ISY og
OZ2BKK havde hver medbragt en gas-grill så de 2 stege kunne tilberedes samtidig. Drikkevarer i
form af vin, øl, vand og kaffe var til rådighed. Der var 5 overnattende deltagere hvoraf de 3 havde
medbragt deres egne små telte som blev slået op på området. De 2 andre sov i hytten.
Kl 16:00 kunne vi så forlade Herskind med en god fornemmelse efter det første fysiske møde blandt
medlemmerne siden oktober 2020.
Vy 73 de OZ1ISY Søren og OZ1KKH Erik

HF Fieldday 2021
OZ2EDR forventer at kunne deltage i den årlige HF Fieldday fra området ved spejderhytten i
Herskind. HF FD finder sted i weekenden 4-5 september 2021. Det forudsætter dog, at vi får større
tilslutning end de 4 der deltog i 2020. En anden ting vi må håbe er, at vi får rådighed over 2
campingvogne og ikke kun 1 som sidste år. Det er nødvendigt, hvis vi skal have 3 stationer aktive i
contesten. Det ideelle ville selvfølgelig være 3 campingvogne så hver station havde sin egen. Vores
nye generator har vist sig at kunne tilgodese vores behov og den bliver kun belastet ca 50% hvilket
betyder et halveret brændstof forbrug. Vi bruger omkring 30 liter benzin på de 25 timer den kører.
Prisen for at deltage med spisning begge dage bibeholdes på 100 kr, da vi jo ikke har haft indtægter
fra ’kaffekassen’ i 2021 indtil nu.
Sæt nu X i kalenderen så du ikke glemmer det og så håber vi at du vil deltage !
Vy 73 de OZ1ISYSøren og OZ1KKH Erik

QO-100 Geostationær amatør satellit
På Danish DX-Groups årsmøde gav OZ2OE Ole en præsentation af den geostationære amatør-
satellit, der egentlig ikke er en egen satellit men blot en transponder på en TV-satellit. Den er
placeret på ækvator i en position på 25,9 gr øst (midt i Afrika) og derfor dækker Europa og Afrika
men ikke Amerika og Japan og Australien. Grænsen for dækningen er en elevation på 10 grader dog
kan der være muligt ned til 5 grader. Ole’s erfaring var, at en parabol på 60-65 cm kunne gøre det
og med en standard LNB var man også godt hjulpet. Sender antennen skulle være cirkulær
polariseret for at give den bedste effekt. Hvad der ellers skal til for at kunne modtage og sende med
f.eks en 70 cm transceiver må jeg henvise til artiklen i nedenstående link. Ole havde også udstyr
med, så han kunne lave en demonstration hvor han fik en QSO med en tysk station, så vi kunne se, at
det virkede.
https://vushf.dk/qo-100-eshail2-terminal/

Covid-19 situationen
Det ser heldigvis ud til at Covid-19 er på retur i Danmark med et faldende antal positive testede, men
myndighederne er bekymrede for Delta-varianten som siges at være mere smitsom, og det har da
også resulteret i at selv vaccinerede er blevet smittede på plejehjem.
Da vi i OZ2EDR tilhører den ældre aldersgruppe er vi snart blevet vaccineret alle sammen i hvert
fald med første stik. Sammen med sæson-effekten kan vi forhåbentlig se frem til en sommer med
meget lidt smitte og måske endda få mulighed for ferierejser.
Når vi kommer efter sommerferien og skal til at starte aktiviteten op igen i august er håbet, at det
bliver muligt at benytte lokalerne i Skjoldhøj om end det er lidt trangt. Der var på GF jo også en
stemning for, at vi fortsatte med Video-møder på skift med fysiske møder,
Vi ser frem til, at vores dagligdag bliver normaliseret efter Corona-pandemien
Vy 73 de OZ1KKH Erik
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Program for 2 halvår 2021
I skrivende stund vides ikke hvordan fordelingen af fysiske møder contra virtuelle møder på VHF /
Google-Meet vil være i 2. halvår. Derfor er der kun angivet at der er møde.

Juli 2021
Alle torsdage Lukket p.g.a Sommerferie

August 2021
Torsdag 05-08-2021 19:30 Møde
Torsdag 12-08-2021 19:30 Møde / Planlægning af HF FD
Torsdag 19-08-2021 19:30 Møde
Torsdag 26-08-2021 19:30 Møde

September 2021
Torsdag 02-08-2021 19:30 Møde
Lør/Søn 04/05-09-2021 HF Fieldday i Herskind
Torsdag 09-09-2021 19:30 Møde / Evaluering af HF FD
Torsdag 16-09-2021 19:30 Møde
Torsdag 23-09-2021 19:30 Møde
Torsdag 30-09-2021 19:30 Møde

Oktober 2021
Torsdag 07-10-2021 19:30 Møde
Torsdag 14-10-2021 19:30 Møde
Torsdag 21-10-2021 19:30 Møde
Torsdag 28-10-2021 19:30 Møde

November 2021
Torsdag 04-11-2021 19:30 Møde
Torsdag 11-11-2021 19:30 Møde
Torsdag 18-11-2021 19:30 Møde
Torsdag 25-11-2021 19:30 Møde

December 2021
Torsdag 02-12-2021 19:30 Møde
Torsdag 09-12-2021 19:30 Møde
Torsdag 16-12-2021 19:30 Sidste møde i 2021
Torsdag 23-12-2021 Intet møde p.g.a. juleferie
Torsdag 30-12-2021 Intet møde p.g.a. juleferie

Januar 2022
Torsdag 06-01-2022 19:30 Første mødeaften i 2022

Generelt er der klubaften hver torsdag kl. 19:30 hvor intet andet er anført.
Programmet kan også ses på vores hjemmeside på Internet: www.qsl.net/oz2edr
Alternativt spørg på lokalfrekvensen 145.562,5 MHz. Ret til ændringer i programmet forbeholdes.
Vy 73 de Bestyrelsen for EDR Århus afdeling
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Bestyrelse pr 11-04-2019
Formand &
Kasserer

Erik Nielsen, OZ1KKH
Hindbærhaven 83
DK-8520 Lystrup

Tlf.: +45 86 22 32 29
Mobil: +45 20 23 80 86
Email: oz1kkh@direkte.org
oz2edr@qsl.net

Næstformand Søren Kjærsgaard, OZ1LQO
Sensommervej 141
DK-8600 Silkeborg

Tlf.: +45 51 90 03 94
Email: soren snabel-a macfan
punktum dk

Sekretær Søren Kristensen, OZ1ISY
Ndr. Bjalderupvej 4, Horne
DK-6870 Ølgod

Tlf.: +45 20 93 11 80
Email: oz1isy@qsl.net

Bestyrelsesmedlem Bjarke Korsgaard, OZ2BKK
Silkeborgvej 30, Lejl. 4.3
DK-8000 Aarhus C

Mobil: +45 40 46 46 95
Email:
bjarkekorsgaard@gmail.com

Udvalgsformænd
QSL Manager Erik Nielsen, OZ1KKH

Hindbærhaven 83
DK-8520 Lystrup

Tlf.: +45 86 22 32 29
Mobil: +45 20 23 80 86
Email: oz1kkh@direkte.org
oz2edr@qsl.net

Contest Søren Kristensen, OZ1ISY
Ndr. Bjalderupvej 4, Horne
DK-6870 Ølgod

Tlf.: +45 20 93 11 80
Email: oz1isy@qsl.net

Teknik Søren Kjærsgaard, OZ1LQO
Sensommervej 141
DK-8600 Silkeborg

Tlf.: +45 51 90 03 94
Email: soren snabel-a macfan
punktum dk

Den specielle udgave af OZ1LQO’s mailadresse skyldes forsøg på at undgå spammail som han blev ramt af efter offentliggørelse ifm valg til
bestyrelsen

EDR Århus Afdelingen ønsker jer en rigtig God Sommer


